



# جائزة سلطان بن خليفة العالمية للثلاسيميا Sultan Bin Khalifa International Thalassaemia Award

Message From:  
**The President of TIF 2013  
World Congress**

It gives me immense pleasure to invite you all to attend the TIF 2013 World Congress, which combines both the "13th Conference on Thalassaemia & Hemoglobinopathies" & "15th International Conference For Parents & Patients" to be held between the 20th to 23rd October 2013, at the Abu Dhabi National Exhibition Centre, United Arab Emirates.

I am confident that TIF 2013 will prove to be an enriching educational and cultural experience for all the participants, delegates, patients and their families, as we aim to provide a high quality scientific and educational content that is expected from TIF members from around the world, mixed with a unique social and cultural program that truly reflects the Arabian Hospitality of the UAE.

On this important note, I am pleased to inform you that our first Sultan Bin Khalifa International Thalassaemia Award Ceremony is going to be on the first day of Thalassaemia International Federation 2013 World Congress (20th October 2013; 1800-2100 HRS).

Please use the below given links to find the details of the award winners.

I look forward to seeing you all in Abu Dhabi.

With my very best regards,  
**Sheikha Bint Saif Al-Nahyan**

رسالة من :

رئيس مؤتمر الثلاسيميا العالمي للعام 2013

أنه لمن دواعي سروري أن أدعوكم جميعاً لحضور مؤتمر الثلاسيميا العالمي لعام 2013، والذي بدوره يجمع بين "المؤتمر الثالث عشر للثلاسيميا وأمراض الهيموجلوبين و المؤتمر الدولي لمرضى الثلاسيميا وأهاليهم" المزمع عقده في الفترة 20-23 أكتوبر عام 2013، في مركز أبو ظبي الوطني للمعارض، الإمارات العربية المتحدة.

وإنتي على يقين من أن هذا المؤتمر سيكون تجربة تعليمية وثقافية غنية لجميع المشاركين والضيوف، المرضى وأهاليهم، لأننا نهدف إلى توفير أعلى مستويات المحتوى العلمي والتعليمي المتوقعة من أعضاء رابطة الثلاسيميا الدولية في جميع أنحاء العالم، يجمع برنامج اجتماعي وثقافي فريد يعكس الضيافة العربية الأصيلة في دولة الإمارات العربية المتحدة.

وعلى هامش هذا المؤتمر العالمي يسرتي أن أحيطكم علماً بأنه سيقام حفل تكريم الفائزين بجائزة سلطان بن خليفة العالمية للثلاسيميا في دورتها الأولى والذي سيكون في أول أيام المؤتمر بتاريخ 20 أكتوبر 2013 في تمام الساعة السادسة مساءً وحتى الساعة التاسعة مساءً.

يرجى منكم استخدام الروابط الموضحة أدناه لمزيد من التفاصيل عن الفائزين بالجائزة.

نتطلع لزيارتكم لنا في إمارة أبوظبي

مع تحياتي،  
**شيخة بنت سيف آل نهيان**

